

# Putonghua With Fun

# 齊看齊讀普通話



課程著重「讀」、「寫」、「聽」、「講」。透過互動、講故事、兒歌和遊戲等多種方式創造語言應用場景，讓學員在輕鬆的氣氛下學習，從而提升學員的語言感和學習興趣。

The course focus on "Reading", "Writing", "Listening" and "Speaking". Through the interaction, storytelling, songs and games to create simulate actual scenarios, let the students learn in a relaxed atmosphere, so as to enhance their interest to learn Putonghua.

負責同工 Responsible Worker :

沈家懿 Pat Shum



## 黃晟 Huang Sheng

於 2014 年開始於本會所任教普通話課程，主要教授 3-9 歲兒童及成人班課程，包括外籍人士。

Teaching Putonghua courses in our Centre since 2014, experience in teaching children aged 3-9 and adult classes, including foreigners.

### 導師資歷 Instructor Qualifications

- 2021 完成修讀**教育碩士學位**(香港都會大學)  
Awarded the degree of **Master of Education** (Hong Kong Metropolitan University)
- 2013 考取國家語言文字工作委員會之普通話水平測試，**成績 94.1 分，獲一級乙等**  
Attended the Putonghua Proficiency Test organized by the Chinese University of Hong Kong according to the official standard set forth by the State Language and Writing Commission and has received **First Class Lower with a score of 94.1**
- 2007 完成修讀普通話教學法專業文憑(香港中文大學校外進修學院)，**成績優異**  
Passed the requisite examinations in Professional Diploma in Teaching Putonghua and has received **Distinction** (School of Continuing and Professional Studies, The Chinese University of Hong Kong)
- 2004 完成修讀幼兒普通話教學法課程(香港中文大學校外進修學院)  
Completed the Certificate in Teaching Putonghua for Toddler (School of Continuing and Professional Studies, The Chinese University of Hong Kong)

### 教授內容 Teaching contents

1. 學習拼音，包括聲調、聲母、韻母、音節、變調。  
Learn Pinyin, including tones, syllables and transposition.
2. 朗讀短文，練習句子中的抑揚頓挫。  
Read short passages aloud and practice cadence in sentences.
3. 透過默寫，鞏固拼音的基礎。  
Consolidate the foundation of Pinyin through dictation.
4. 聽力練習，以不同類型的情景作主題更易明白。  
Listening practices, using different types of scenarios as themes to understand easier.
5. 說話技巧，改善發音，能自信地運用於日常生活。  
Improve pronunciation by speaking techniques.

# Putonghua With Fun



# 齊看齊讀普通話

負責同工 Responsible Worker : 沈家懿 Pat Shum



課程編號 Course Code	導師 Tutor	日期 Date	假期 Holiday	時間 Time	星期 Day	堂數 Session	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	人數 Quota		
幼兒恆常班 Toddler class 4921.MC.2405.610	黃 晟 MS. HUANG SHENG	25/5	1/6	8/6	/	10:00	6	\$660	3-5 歲	RM 105 室	3 - 10 人 Persons	
		15/6	22/6	29/6		-			11:00			Aged 3 - 5
兒童恆常班 Children class 4921.MC.2405.611		25/5	1/6	8/6	/	11:00	6	\$660	6-9 歲			
		15/6	22/6	29/6		-			12:00			Aged 6 - 9
幼兒恆常班 Toddler class 4921.MC.2407.610		/	6/7	13/7	20/7	SAT	10:00	6	\$660			3-5 歲
			27/7	3/8	10/8		-					11:00
兒童恆常班 Children class 4921.MC.2407.611	/	6/7	13/7	20/7	SAT	11:00	6	\$660	6-9 歲			
		27/7	3/8	10/8		-			12:00	Aged 6 - 9		

1. 不設補堂及調堂。No make-up class.
2. 公眾假期不用上課。No lesson on public holidays.
3. 學員必須於課程開始前繳交課堂費用。The course fee must be paid before the course commence.

課程 Course	日期 Date	時間 Time	星期 Day	堂數 Session	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	人數 Quota
自組班 Self-Formed Class	個別協商 Negotiable	6 堂 Lessons		\$660 (3 人或以上) \$990 (2 人) /每學員 per person /每小時 hour	3 歲 或以上 Aged 3 or above	必列者士街會所 Bridges Street Centre	2 人或以上 2 persons or above	
						以網上軟件 ZOOM 進行教學 Teaching with online software ZOOM		

- 滿 2 人可自由組班，因應導師提供之時間彈性安排上課。  
Form a group with minimum 2 people to have flexible schedule according to instructor's availability.
- 上課日期確定後不得作更改及不設補課。  
The course contents depend on students' level and arranged by the tutor.
- 課程內容按學員水平及由教練制定。  
No amendment allowed once the class time confirmed, and no make-up lessons for the course.
- 課堂需於 2 個月內完成。Lessons must be completed within 2 months.

課程 Course	日期 Date	時間 Time	星期 Day	堂數 Session	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	人數 Quota
個別專教 Private coaching	個別協商 Negotiable	按月收費 Monthly Payment		\$200 /堂 lesson /每學員 per person / 30 分鐘 minutes	3 歲 或以上 Aged 3 or above	必列者士街會所 Bridges Street Centre	1 對 1 1 on 1	
						以網上軟件 ZOOM 進行教學 Teaching with online software ZOOM		

- 學員必須聯絡沈家懿同工安排上課日期及時間。Please contact Ms. Pat Shum for arranging schedule.
- 課程必須依雙方協定之日期內完成，逾期作廢。The course must be complete on schedule.
- 學員如生病或因事未能上課，需於上課前 24 小時通知本會職員，否則不會補堂，而每次交易只可安排一次補堂。  
If student is unable to attend the lesson on that day, please give notice to our staff at least 24 hours before lesson start. Otherwise no make-up class can be arranged. Every transaction allow for 1 make-up class only.